
RG.0012.4.16.2021 

 
Protokół nr 16 z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej z dnia 24.11.2021 r. 
Komisja obradowała w składzie zgodnie z załączoną listą obecności. Posiedzenie zostało nagrane. 
 
Plan posiedzenia: 
 

1. opiniowanie projektów uchwał, 

2. dalsze dyskusje nad projektem budżetu na 2022 rok, 
3. wolne wnioski.  

 
Ad 1. 
Projekt Uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Pomorskiego. 
 
Projekt omówił p. Paweł Czajkowski. W uzasadnieniu projektu wkradły się dwa błędy. W czwartej linijce należy 
wpisać datę 2022 r. zamiast 2023 r., a w przedostatniej linijce zamiast zapisu ,,powiatu gdańskiego'' należy 
wpisać Województwa Pomorskiego. Po wniesieniu uwag Komisja opiniuje projekt pozytywnie jednogłośnie.    
      
 Projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Pomorskiego. 
 
Projekt omówił p. Paweł Czajkowski. Do tego projektu w § 2 należy zmienić datę na 2022 r. oraz po zapisie 
300 000 zł dopisać oraz 2023 r. w wysokości nie więcej niż 800 000 zł. Taką samą zmianę dotyczącą daty oraz 
dodatkowy zapis należy wpisać do uzasadnienia projektu. Po wniesieniu poprawek Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie jednogłośnie. 
 
Projekt Uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gdańskiego. 
 
Projekt omówił p. Paweł Czajkowski. Po krótkiej dyskusji Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 
jednogłośnie. 
 
Projekt Uchwały w sprawie nabycia na własność Gminy Pruszcz Gdański działek drogowych w obrębach 
Jagatowo, Łęgowo, Przejazdowo. 
 
Projekt omówiła p. Magdalena Bielińska. Działki wymienione w projekcie stanowią części układów 
komunikacyjnych będących własnością Gminy. Przejęcie nastąpi od KOWR-u nieodpłatnie. Komisja opiniuje 
projekt pozytywnie jednogłośnie. 
 
Projekt w sprawie nabycia działki nr.154/10 obręb Jagatowo na własność Gminy Pruszcz Gdański. 
 
Projekt omówiła p. Magdalena Bielińska. Przejęcie działki jest jak najbardziej zasadne. Komisja opiniuje 
projekt Uchwały pozytywnie jednogłośnie. 
 
Projekt w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański a Gminą 
Kolbudy o przejęcie przez Gminę Pruszcz Gdański wykonywania zadań publicznych w zakresie zbiorowego 
transportu lokalnego. 
 
Projekt został omówiony przez p. Janusza Staniszewskiego. Do projektu uchwały dołączone zostało 
porozumienie międzygminne w którym zostały zawarte obowiązki obu samorządów. Po dyskusji nad 
projektem Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 
 
  



Projekt w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pruszcz Gdański p. Magdaleny Kołodziejczak 
 
Projekt omówiła p. Sekretarz Gminy p. Małgorzata Grzegorczyk. Z propozycji projektu łączne wynagrodzenie 
po podliczeniu wszystkich składników miałoby wynosić 18 044 zł. W czasie dyskusji padł wniosek, aby obniżyć 
wynagrodzenie do kwoty 17 000 zł, ale wniosek nie uzyskał akceptacji większości komisji. Zatem 
przegłosowano projekt większością głosów głosami 4 za, a 5 osób się wstrzymało. 
 
Projekt w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych i sołtysów.        
Projekt omówiła p. Sekretarz Gminy p. Małgorzata Grzegorczyk. W czasie dyskusji został zgłoszony wniosek, 
aby w § 4 pkt 1 dokonać zmiany z 15% na 20%. Za takim wnioskiem zagłosowała większość Komisji. Innych 
propozycji nie było. Po wprowadzeniu zmian komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością 
głosów: 6 za, 2 wstrzymujące się, 1 przeciw. 
 
Ad 2.                                                                                                                                              
W punkcie dyskusji nad budżetem przewodniczący poprosił, aby na początku z Komisją połączyła się p. Wójt 
Magdalena Kołodziejczak, p. Katarzyna Kwiatek i p. Paweł Czajkowski. Dyskusja skupiła się głównie na 
tematach dotyczących inwestycji drogowych i zadań związanych z ochroną środowiska. Członkowie Komisji, 
ale również radni spoza Komisji mogli złożyć swoje wnioski, które miałyby być głosowane na kolejnym                                                                                                                                                   
posiedzeniu w poniedziałek 29.11.2021 r., ale już po objeździe naszych miejscowości, aby mieć lepszą ocenę 
poszczególnych zadań. 
 
Poniżej składane wnioski; 
- radna Krystyna Białek złożyła wniosek, aby 70 000, zł zdjąć z zadania budowa placu zabaw na ul, Nowej w 
Borkowie i przeznaczyć tą kwotę na wykonanie projektu budowy drogi gminnej ul. Łąkowej w Borkowie. 
- radna Monika Rynkowska złożyła wniosek, aby z inwestycji budowy zaplecza sportowego i przebudowy 
boiska w Rotmance zdjąć kwotę 400 000 zł i przeznaczyć ją na budowę boiska w Borkowie. 
- radny Szymon Benedyk złożył wniosek, aby przeznaczyć 25 000. zł na wykonanie projektu oświetlenia ul. 
Nad Motławą. Powyższą kwotę proponuje wziąć z budowy ul. Topolowej i Naszej w Borkowie lub parku ze 
Straszyna. 
- radny Krzysztof Paśko złożył wniosek, aby przyjąć projekt bez poprawek. 
 
Ad 3. 
W punkcie wolne wnioski nic nie zgłoszono. 
 
Na tym protokół zakończono. 

                                                            Protokółował 
                                                                          Janusz Sampolski 
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